
 

  

 
KLASA: 003-02/18-01/ 
URBROJ: 2144/01-53-39-01/4-18-2 
Labin, 5.3.2019. 

 
Z A P I S N I K 

sa 8. sjednice Nadzornog odbora trgovačkog društva 1. MAJ d.o.o.  
 
 

održane dana 5. ožujka 2019. godine u prostorijama sjedišta trgovačkog društva 1. MAJ d.o.o., Labin, 
Vinež 81 sa početkom u 09,00 sati.  
 
Prisutni članovi Nadzornog odbora:  

- Silvano Vlačić (Grad Labin) 
- Senad Pozderović (Općina Raša) 
- Feručo Černjul (Općina Sveta Nedelja)  
- Valter Fornažar (Općina Kršan) 
- Kristijan Bastijanić (član imenovan od strane Radničkoga vijeća)  

 
Ostali prisutni:  

- Alen Golja, direktor trgovačkog društva 1. MAJ d.o.o. 
- Ani Debeljuh – voditeljica ureda uprave, zapisničarka  

 
Silvano Vlačić, predsjednik Nadzornog odbora otvorio je 8. Sjednicu Nadzornog odbora i pozdravio 

sve prisutne.  
Pročitan je prijedlog dnevnog reda na koji članovi nisu imali primjedbe, pa se utvrđuje kako je 

Nadzorni odbor jednoglasno prihvatio sljedeći dnevni red:  
 
Dnevni red:  
      1. Usvajanje zapisnika sa 7. sjednice NO 

2. Preliminaran izvještaj za 2018. godinu (RDG) 
3. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za prolongat korištenja sredstava za poboljšanje 
likvidnosti Društva 
4. Analiza istraživanja tržišta nabavke specijalnih vozila za pražnjenje polupodzemnih posuda 
5. Razno 
 

 
Ad.1. 

Predsjednik Nadzornog odbora otvara raspravu po 1. točki dnevnog reda i pita članove da li 
imaju primjedbi. 

Prisutni članovi nemaju primjedbi i jednoglasno usvajaju Zapisnik sa 7. sjednice Nadzornog 
odbora. 

 
 

Ad.2. 
              Predsjednik Nadzornog odbora za 2. točku dnevnog reda daje riječ Direktoru društva. Direktor 



 

  

društva izlaže sukladno dostavljenom materijalu. 
 Direktor je obrazložio kako su završene sljedeće investicije: kupnja mobilnih reciklažnih 
dvorišta, za investiciju na groblju Skitača čeka se uporabna dozvola, dovršena je renovacija cvjećarne 
na komemorativnom centru u Labinu. 
 Započeto je idejno rješenje za rekonstrukciju ribarnice na tržnici u Labinu. Sredstva su dobivena 
preko FLAG-a. 
 Ukupni prihodi iznose 27.533.360,00 kn, što je više od Plana za 2018.g. i više od 2017.g. 
Razlog povećanja prihoda je zbog viših cijena gospodarenja otpadom. 
Do kraja mjeseca ožujka neće se naplaćivati varijabilni dio cijene javne usluge za višestambene zgrade, 
dok se za obiteljske kuće i kuće za odmor naplaćuje jedan odvoz. 
Od mjeseca travnja će se obračunavati varijabilni dio sukladno stvarnom pražnjenju spremnika korisnika 
usluga. 

Troškovi zaposlenih su veći u odnosu na budžetirana sredstva zbog zapošljavanja radnika na 
čipiranju i podjeli spremnika. 
Do povećanja dolazi i kod uredskih troškova koji su se povećali iz razloga plaćanja poštarine HP-u d.d. 
Ista je plaćena jer su se Izjave o načinu korištenja javne usluge korisnicima javne usluge slale 
preporučeno, međutim HP d.d. nije u određenom roku isporučila preporučene pošiljke te je Društvo 
podnijelo Zahtjev za rješavanje spora pred HAKOM-om. 

Kod stavke održavanje došlo je do povećanja iz razloga preventivnog održavanja vozila koje 
iziskuje veće troškove te zbog nabavke vozila za pražnjenje polupodzemnih spremnika. 

Kod ostalih nematerijalnih troškova također je došlo do povećanja jer je Društvo u obvezi prije 
slanja FINI na provedbu Rješenja o ovrsi uplatiti predujam ovisno o iznosu potraživanja. 
 Dobit  za 2018.g. iznosi 76.288,00 kn što je manje od planiranog. Dobit je manja iz razloga što 
se nije zaračunavao niti naplaćivao varijabilni dio cijene javne usluge.  
Nabavili su se spremnici u iznosu od cca 400.000,00 kn. 
 Predsjednik NO zahvaljuje direktoru na izloženom te otvara raspravu. 
 Feručo Černjul je postavio pitanje  kada će biti izmijenjeni spremnici na terenu? 
 Direktor je odgovorio da će se isti izmijeniti do kraja mjeseca travnja. 
 Senad Pozderović je postavio pitanje na kojim lokacijama na području općine Raša su 
postavljeni polupodzemni spremnici? 
 Direktor je odgovorio da su postavljeni u Ravnima i Sv. Marini. 
 Predsjednik NO je rekao kako se iz Preliminarnog plana vidi da je poslovanje dobro. Ukupno 
poslovanje Društva je kompleksno i zahtjevno, te pohvaljuje rad direktora i cijelog tima na uspješnim 
rezultatima. To rezultira  urednim izgledom gradskih površina i kvalitetnim obavljanjem zacrtanih usluga. 
Napominje kako se dosta investira, što je dobro, ali  treba sagledati gdje se mogu smanjiti troškovi jer je 
ostvarena dobit u odnosu na ukupni prihod premala, i samim time u rizičnim okvirima. 
 Direktor je odgovorio kako se slaže sa primjedbama, povećali su se troškovi u operativi te da 
postoji problem radne snage. Trenutno je u izradi nova sistematizacija gdje će se riješiti određeni 
problemi kod radnika sa ograničenjem radne sposobnosti. 
 Kod zajedničkih službi, Voditeljica općih kadrovskih i pravnih poslova je otkazala ugovor o radu 
te će to radno mjesto ostati upražnjeno pa će i tu doći do određene uštede.   

 Prisutni članovi nemaju primjedbi na izneseno te jednoglasno usvajaju Preliminaran izvještaj za 
2018.g. (RDG). 
 
 

 



 

  

 Ad. 3. 
 Predsjednik Nadzornog odbora dao je riječ direktoru Društva. 
 Direktor društva izložio je sljedeće: 
 Dogovor je sa Erste&Steiermarkische bank d.d. da  se odobrena sredstva, u odobrenom okviru,  
koriste prema potrebi društva.U odnosu na prošlu godinu kamatne stope su se snizile. 

 Prisutni članovi nemaju primjedbi i jednoglasno usvajaju Odluku o davanju suglasnosti za 
prolongat korištenja sredstava za poboljšanje likvidnosti Društva. 

 
        Ad. 4. 
 Predsjednik Nadzornog odbora dao je riječ direktoru Društva. 
 Direktor Društva je obrazložio kako nabavka specijalnih vozila za pražnjenje polupodzemnih 
spremnika ide kroz javnu nabavu. 
 Tražile su se  ponude od Mercedesa, Iveca, Volva i Mana. Volvo i Iveco imaju servis u Istarskoj 
županiji. Prilikom traženja ponuda obratilo se je pozornost na: produžena jamstva, da li je ugovoren 
servis i cijenu vozila.  
 Oformljena je i ekipa za nabavku kamiona u kojoj je Kristijan Bastijanić, rukovoditelj operative i 
rukovoditelj PC održavanje i nabava. 
U Omiš se je otišlo pogledati vozilo marke Volvo. 
 
 Kristijan Bastijanić je odgovorio da vozilo koje se pogledalo ima optimalne mjere.  
Predsjednik NO je postavio pitanje da li dobavljač daje garanciju za obavljanje servisa na ugovoreni 
period? 
Direktor je odgovorio kako dobavljač daje bankovnu garanciju ili drugo osiguranje. 
 Feručo Černjul je postavio pitanje o tome tko financira nabavku? 
 Direktor je odgovorio da će Društvo financirati nabavku jer natječaj za kamione nije raspisan. 
 Prisutni članovi nemaju primjedbi i jednoglasno usvajaju analizu istraživanja tržišta nabavke 
specijalnih vozila za pražnjenje polupodzemnih posuda. 
 
 Ad. 5.  
 Feručo Černjul je postavio pitanje o tome što je sa proširenjem groblja u Nedešćini? 
 Direktor je odgovorio kako je dokumentacija predana u studenom 2018.g., ali još nema 
povratnih informacija. 
 

Silvano Vlačić, predsjednik Nadzornog odbora zaključio je sjednicu u 10:00 sati.  
 
 
   ZAPISNIČAR          PREDSJEDNIK NADZORNOG ODBORA 
  
  Ani Debeljuh v.r.                           Silvano Vlačić v.r. 


